10 Guidelines (1 & 2)

- 1. Secure your job or establish your profession before buying or building a house. (Pr.24:27; Lk.14:28-30)
- 2. When advice comes from well-wishers:
 - Ensure that it aligns with the speaking of the Holy Spirit.
 - Otherwise, reject.

(Is. 30:21; Ps. 32:8; Jn. 16:13; Rom. 12:2; Heb. 8:11)

十項指南(1&2)

- 1. 在購買或建造房屋之前,確保你的工作或建立你的職業. (箴言24章27節;路加福音14章28-30節)
- 2. 當人善意提出建議時:
 - 確保它與聖靈的話語一致.
 - 否則, 拒絕.

(以賽亞書30:21; 詩篇32:8; 約翰福音16:13; 羅馬書12:2; 希伯來書8:11)

10 Guidelines (3 & 4)

- 3. Parents have a lifelong role and must be 'first in order' in recovering children. (regardless of the extent of their straying, their age, or their professional or marital status.) (Dt. 6:6-7; Pr. 22:6; Eph. 6:4)
- 4. The hardness in raising children may often correlate to parents' deviation from God's guidelines.
- This is not to imply children won't make their own mistakes. They do.
- But ensure to:
- 1. Fulfill your stewardship responsibilities.
- 2. Maintain a Persistent, divine parent-child relationship (Dt. 6:6-7; Pr. 22:6; Eph. 6:4; Col 3:21)

十項指南 (3&4)

- 3. 父母的角色是終身的,必須在兒女恢復的事上為首. (無論他們迷失的程度,年齡,職業或婚姻的狀況如何.) (申命記6:6-7; 箴言22:6; 以弗所書6:4)
- 4. 養育兒女的困難往往與父母偏離神的指引有關.
- 這並不意味著兒女不會犯自己的錯誤. 他們會犯錯.
- 但要確保:
- 1. 屢行你的管教的職責.
- 2. 保持一個持續的,神聖的親子關係 (申命記 6:6-7;箴言 22:6;以弗所書 6:4; 歌羅西書 3:21)

10 Guidelines (5 & 6)

- 5. Parents should first seek their own spiritual recovery, to include the total wellbeing of themselves and their children. (Mt. 6:33; 1 Tim. 4:16)
- 6. Parents must be one in mind in everything:
 - in raising, recovering, making decisions or whatsoever.

 (Unity between parents provides a consistent and stable environment for the children)

(Rom.15:5,6; Eph. 4:3)

十項指南 (5 & 6)

- 5. 父母應該首先尋求自己屬靈的恢復,包括他們自己與兒女的整體福祉 (馬太福音 6:33; 提摩太前書 4:16)
- 6. 父母必須在凡事上一致:
 - 在養育,恢復,做決定,或其他的事上. (父母的合一為兒女提供了一個一致並穩定的環境)

(羅馬書 15:5,6; 以弗所書 4:3)

10 Guidelines (7 & 8)

- 7. Ideal prayer for healing:
 - -"Lord, first teach me, recover me, fill me, and then heal me".
 - If healing is already received, the prayer should be: "Lord, Thank you and fill me now". (Ps. 25:4-5; Acts 9:17-18; Rom 8:11)
- 8. Train up a child from early on:
 - Before the Sin takes mastery
 - While the child's will is yet in your hands
 - While the child's will is malleable and receptive

(Prov. 22:6)

十項指南 (7 & 8)

- 7. 理想得醫治的禱告:
 - -"主啊, 先教導我, 恢復我, 充滿我, 然後醫治我."
 - 如果已經得著醫治, 禱告應是: "主啊, 感謝祢, 現在就充滿我." (詩篇 25:4-5; 使徒行傳 9:17-18; 羅馬書 8:11)
- 8. 從小就要教養兒女:
 - 在罪惡掌權之前
 - 當兒女的意志還在你手中時
 - 當兒女的意志是可塑的並接受的時候

(箴言 22:6)

10 Guidelines (9 & 10)

- 9. Be a friend, a teacher or whatsoever to your children but most importantly -
 - Instill in them to honor parents.

(Ex. 20:12; Dt. 5:16; Proverbs 22:6; Eph. 6:1-4; Col. 3:21)

- 10. Divine parent-child relationship serves as a binding material in building a family.
 - Every family represents Church.

(Josh. 24:15; Mt. 18:20; Eph.2:22, 4:3, 6:1-4; Col. 3:21)

十項指南 (9 & 10)

9. 作兒女的朋友, 教師, 或其他任何的角色, 但是最重要的-灌輸他們要孝敬父母.

(出埃及記 20:12; 申命記 5:16; 箴言 22:6; 以弗所書 6:1-4; 歌羅西書 3:21)

- 10. 神聖親子的關係是建立家庭的黏合材料.
 - 每個家庭都代表教會.

(約書亞記 24:15; 馬太福音 18:20; 以弗所書 2:22, 4:3, 6:1-4; 歌羅西書 3:21)